
Referat, SDI-best., 1/11-2023, kl. 17.00-19.30 
Afbud: Kaspar, Trine , Freja og Kristian 

 

Punkt 1 – Orientering fra forældre, elever, medarbejdere, ledelse 
Formål med punktet: 
Fremadrettet sendes punkter til orientering til forretningsudvalget. Der 
sendes dato ud for forretningsudvalgsmøderne, så alle har mulighed for 
rettidigt at sende punkter ind til dagsorden. 

Tid: 
17.00-17.15 

Forhåndsviden til punktet: 
 
Antal elever ind / ud 
Dagens tal +1 siden sidste møde 
 
Vi lærer sammen: 
Været i gang i 1½ uge – arbejder med fokusord – store og små grupper -registrering  
 
Ledelse: Billund 
Inspiration til at ”genbesøge” og videre udvikle ”Den røde Tråd” 
Foredrag om ”Utilstrækkelighed ” som er booket  til skolefællesskabet næste sommer. Fællesbestyrelsen 
inviteres med 
 

Beslutning: Ansvarlig: Carsten 

Kommentarer/Bemærkninger: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Punkt 2 – Meddelsesbogen: 
Formål med punktet: 
Beslutning om princip for meddelsesbogen  

Tid: 
17.15-17.30 

Forhåndsviden til punktet: 
UVM: ”Alle elever skal have det bedste ud af deres skolegang og gode forudsætninger for at styrke 
deres faglige og alsidige udvikling. Meddelelsesbogen indføres som et nyt værktøj, der skal understøtte 
og kvalificere dialogen mellem elev, forældre og skole, så der er et fælles sigte for elevens læring og 
trivsel.” 
Se vedhæftede udkast til princip. 

Beslutning: 
Godkendt 

Ansvarlig: Michael 

Kommentarer/Bemærkninger: 

 

Punkt 3 – kommunikation: 
Formål med punktet: 
Beslutning om fremtidig kommunikation  

Tid: 
17.30-17.50 

Forhåndsviden til punktet: 
På forældremøder i Tumlehøj og i skolen har flere forældre tilkendegivet at der kommer virkelig mange 
beskeder, orienteringer mv. på AULA. Og det virker til at der er et stort ønske om at slanke kommunikationen. 
 
Bestyrelsen skal beslutte hvordan vi ønsker at det skal være og hvornår vi skal evaluere det igen. 
 
Forslag fra formanden: 

- Begivenheder som kun angår én klasse sendes kun til klassens forældre. 
- I beskeder sendes information som er ”need to know”, fx tur hvor der skal bestemt taske med, 

børneorm osv. 
- På overblikket sendes information som er ”nice to know”. 
- De gode historier kommer i SNYT som udkommer 4 gange om året 

 
 

Beslutning: 
Tilrettet og godkendt 

Ansvarlig: Carsten 

Kommentarer/Bemærkninger: 

 



Pause 17.50-18.20 
 

Punkt 4 – Tumlehøj og tildelingsmodel 
Formål med punktet: 
Orientering  
 

Tid:  
18.20-18.45 

Forhåndsviden til punktet: 
Den nye tildelingsmodel er vedtaget. Konsekvensen lige nu er at der mangler penge til ledelse af Tumlehøj, 
sådan skal det ikke være. 
Vi arbejder på et brev som skal sendes til B&U fra alle 3 SDI’er. I brevet vil vi bede B&U forholde sig til den 
manglende tildeling på ledelse. Derudover skal der tages kontakt til lokale politikere så de kan medvirke til at 
påvirke sagen i den retning vi ønsker. Mette Nielsen og Michael Nøhr er opmærksomme, Lone Kastberg (V) 
fra Møldrup er ligeledes opmærksom. Bent Kjær (formand i Skals Ulbjerg) har ligeledes kontakt til … (jeg kan 
ikke huske hvem). 
 
Mulighederne for en vuggestue er undersøgt ved forældremøde i Tumlehøj og konklusionen er at der fortsat 
er interesse herfor. 
 

Beslutning: Vi afventer afklaring fra forvaltningen om penge til ledelse af Tumlehøj. 
 
Bestyrelsen undersøger igen behovet /manglen på pladser til 0-3 årige i Klejtrup 
området – eventuelt undersøge hvad og hvordan andre bestyrelser har arbejdet 
omkring problematikken. 
 

Ansvarlig: Lisbeth og 
Carsten 

Kommentarer/Bemærkninger: 
Politisk skal vi slå på at Klejtrup er et område som kan have en anden vækst end den i Viborg: tæt ved 
motorvejen, naturskønt, pendlere der gerne vil have nærhed i en lille by samtidig med at de arbejder i større 
byer. 
Opfordring til at støtte op om de lokalpolitikere vi har og som gør et rigtig stort stykke arbejde for byen. 
 

 

Punkt 5 – Årshjul + info til hjemmesiden 
Formål med punktet: 
Orientering og overblik  
 

Tid: 
18.45-19.10 

Forhåndsviden til punktet: 
På forhånd er der udsendt en model over bestyrelsens årshjul som alle bedes læse igennem. Markér hvis der 
er spørgsmål/noget der er uklart.  
På flere af Viborg Kommuneskolers hjemmeside fremgår der en oversigt over bestyrelsesmedlemmer med 
mail og tlf. Se fx https://skalsskole.aula.dk/skolebestyrelsen/skolebestyrelsen eller https://bjerringbroskole-
viborgskoler.aula.dk/medlemmer 
Vi foreslår at vi også skal have en lignende oversigt på Brattingsborgskolen. 
 
 

https://skalsskole.aula.dk/skolebestyrelsen/skolebestyrelsen
https://bjerringbroskole-viborgskoler.aula.dk/medlemmer
https://bjerringbroskole-viborgskoler.aula.dk/medlemmer


Beslutning: 
Årshjul tilrettet 
Fremadrettet skal vi sætte en time-line, deadline, på hvornår de enkelte 
principper skal genbesøges/revurderes 
Fællesbestyrelsen inkl. elevrepræsentanterne - skal sættes på hjemmesiden 
samt printes ud og hænge på begge institutioner 
 

Ansvarlig: Lisbeth 

Kommentarer/Bemærkninger: 

 

Punkt 6 – Trivselsråd og Tumlehøj 
Formål med punktet: 
Orientering 

Tid: 
19.10-19.30 

Forhåndsviden til punktet: 
Trivselsråd generelt: 
Trine, Michael og Lisbeth har holdt et møde og formuleret udvalgets arbejde. Det skal bestå af 

- At lave en drejebog til trivselsudvalg (både til skole og børnehave) 
- Skabelon for den del af forældremøder der skal være forældrebåren (Bliver måske til et princip for 

forældremøder) 
- Evalueringsplan for gruppens arbejde. 

 
Tumlehøj: 
På forældremøde i Tumlehøj blev er der på stuerne valgt 2 repræsentanter til trivselsråd/arr-gruppe efter 
sammen koncept som I skolen.  
 

Beslutning: Ansvarlig: Lisbeth 

Kommentarer/Bemærkninger: 

 

Skabelon til punkter: 

Formål med punktet: 
 

Tid: 

Forhåndsviden til punktet: 
 
 
 



Beslutning: Ansvarlig: 

Kommentarer/Bemærkninger: 

 


